
 

 

Záznam 
 

zo zasadnutia Komisie obchodu, služieb, cestovného ruchu a regionálneho rozvoja  
zo dňa 10.2.2023  

 
v Galante dňa 10.2.2023 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
  
 Predseda komisie Mgr. László Biró v úvode privítal všetkých prítomných a otvoril 
zasadnutie. Predložil návrh programu rokovania (viď nižšie), ktorý členovia komisie 
jednomyseľne schválili. 
 
 

10.2.2023 o 14,00 hod. 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Činnosť TSMG – ústna informácia  
3. Vyúčtovanie plateného parkovania za január 2023 – informatívna správa 
4. Žiadosť o dodatočné schválenie nájomnej zmluvy medzi Správou športových zariadení 

a tenisovým klubom 
5. Návrh plánu činnosti komisie OSCRaRR na r. 2023 
6. Rôzne  
7. Záver 

 
K bodu č. 2 
Činnosť TSMG – ústna informácia 
 
Mgr. Arnold Popluhár, poverený riaditeľ TSMG informoval členov o aktuálnych činnostiach 
TSMG.  
Ing. Horváth – v Galante sa rozmohla výstavba nových bytových jednotiek. Zaujímal sa o 
názor p. Popluhára, ohľadne kontajnerových státí a polopodzemných kontajnerov. 
Mgr. Popluhár – obstaralo sa multifunkčné vozidlo, ktoré bude dodané koncom tohto roka. 
Naše vozidlá neboli prispôsobené na zber odpadu z polopodzemných kontajnerov. Nikto to s 
nimi nekonzultoval.  
Mgr. Amrichová – polopodzemné kontajnery stále neboli zapracované vo VZN mesta, ale 
obstaraním daného vozidla sa tejto téme budeme musieť venovať. 
Mgr. Biró – MsZ nemá problém s budovaním polopodzmených kontajnerov, len v minulosti 
to bolo budované bez vedomia TSMG, MsZ a bez príslušného VZN a nie je to lacné, najmä v 
tejto finančnej situácii. 
Mgr. Biró – zaujímal sa ohľadne prevozu veľkých kvetináčov do Galandie. 
Mgr. Popluhár – zatiaľ sa o tom len hovorilo. Ak k tomu dôjde, TSMG zabezpečí prevoz 
kvetináčov. Bude však potrebné zabezpečiť aj presadenie niektorých drevín, tie však TSMG 
nemali na starosti.  
T. Horváth – hovoril s vedením obch.domu na ul. Hlavnej ohľadne možného presunu k 
detskému ihrisku na ul. Parková. Nemjú s tým problém. Vizuálne by sa kvetináče hodili k 
detskému ihrisku. 



 

 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia zobrala ústnu informatívnu správu jednomyseľne na vedomie.  
 
K bodu č. 3 
Vyúčtovanie plateného parkovania za január 2023 – informatívna správa 

 
Na komisiu bol predložený materiál o vyúčtovaní plateného parkovania za január 2023. 

Mgr. Biró – žiada predkladať s vyúčtovaním za rok 2022 pre porovnanie. 

 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľným hlasovaním zobrala na 
vedomie.  
 
K bodu č. 4 
Žiadosť o dodatočné schválenie nájomnej zmluvy medzi Správou športových zariadení 
a tenisovým klubom. 
 
Materiál predložila JUDr. Miriam Šablatúrová, vedúca OPaVO.  
Mgr. Biró – podporuje túto aktivitu, avšak bol by rád, aby sa to právne upravilo.  
Ing. Horváth – spôsob realizácie haly nebol vopred prerokovaný, stavebne je to však v 
poriadku, aj v súlade s územným plánom. Na komisii investičnej tiež navrhol, aby sa to 
legislatívno-právne dalo do poriadku a upraviť nájomnú zmluvu, čo bude mať na starosti 
komisia športu.  
 
Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva s pripomienkami: 

- odporúča pripraviť nájomnú zmluvu, ktorá zosúladí vzťahy medzi mestom Galanta, 
Správou športových zariadení, tenisovým klubom a p. Šinkovičom. 

- a doriešiť vecné prebeno na plynovú prípojku. 
 
K bodu č. 5 
Návrh plánu činnosti komisie OSCRaRR na r. 2023 

Na komisiu bol predložený návrh plánu činnosti komisie OSCRaRR na r. 2023. 

Stanovisko Komise OSCRaRR: 
Komisia predložený materiál prerokovala a jednomyseľne ho odporučila predložiť na 
rokovanie Mestského zastupiteľstva v Galante bez pripomienok.  
 
K bodu č. 6 
Rôzne 

 

a) cintoríny 

Ing. Horváth – zaujímal sa ohľadne stavu s cintorínmi. Napr. na novom cintoríne zarastá plot, 

pochováva a chaoticky. Zaujímal sa, kto rozhoduje o tom, ako sa pochováva? 



 

 

Mgr. Amrichová – bude sa rozširovať cintorín v Hodoch. Na novom cintoríne je zlé podložie, 

posúvajú sa hroby. Na novom cintoríne sú urnové miesta, hrobky,..rôzne. Na najbližšej 

komisii sa vieme venovať tejto téme. 

T. Horváth – zaujímal sa ohľadne uzávery pochovávania na starom cintoríne. 

Mgr. Amrichová – vysvetlila postup a situáciu. 

Mgr. Biró – požiadal zaslať VZN o cintorínoch členom komisie. 

 

b)  spoplatnené parkovanie 

T. Horváth – oproti kaderníctvu pri prokuratúre nemá zmysel spoplatnené parkovanie. 

Parkovacie hodiny sú až pri potravinách, vo vjazde je stále umiestnený smetný koš, 

parkovisko nie je tak využívané ako sa očakávalo. Ľudia hľadajú výnimky a parkujú v 

neďalekých lokalitách na trávnatých plochách. 

Mgr. Biró – požiadal vedúcu oddelenia, aby sa na porade s vedením mesta, prípadne 

prednostom MsÚ, informovala, aký je plán s parkovaním v meste Galanta.  

M. Tószegi – spoplatnenie parkovania v meste sa skôr či neskôr zavedie. Je to už vo všetkých 

väčších mestách na okolí. Najväčší problém bude na ul. Bratislavská, Hlavná a pri stanici, 

ktoré patria TTSK. Ľudia si na to skôr či neskôr zvyknú, vznikne väčší poriadok, mestu vznikne 

príjem.  

T. Horváth – treba nájsť jednotný systém, aby v tom bol poriadok. 

 

c) sťahovanie TSMG 

M. Tószegi – dopočul sa o sťahovaní TSMG. Navrhuje, aby sa v lokalite TSMG postavilo 

záchytné parkovisko alebo parkovací dom. 

Ing. Horváth – hovoril na túto tému s Ing. Popluhárom, treba zosúladiť veľa aspektov a 

podmienok. 

Mgr. Amrichová – táto téma bola predmetom starých PHSR, kde sa plánovalo presťahovať 

separačnú halu a rovnako sa touto témou zaoberala odpadová komisia v minulom volebnom 

období. Čo sa týka pozemkov, mesto nedisponuje postačujúcou výmerou pozemku, na 

ktorom by sa mohli TSMG zriadiť. Pokiaľ nemáme pozemok v dlhodobom nájme alebo vo 

vlastníctve, zatiaľ nevieme čerpať ani mimorozpočtové zdroje. Dňa 1.1.2024 vstúpi do 

účinnosti novela zákona o odpadoch vo veci mechanicko-biologickej úpravy odpadu, čomu je 

potrebné sa začať vážne venovať.  

 

d) pohľadávky majiteľov budovy TOS 

M. Tószegi – zaujímal sa, ako sa rieši situácia s vymáhaním daňovej pohľadávky budovy TOS. 

 

e) Projekt Interreg SK – CZE / Galanta - Mikulov 

Mgr. Amrichová – informovala členov komisie o pripravovanom projekte s mestom Mikulov. 

 

f) obnova združenia Pro Galanta  

Ing. Horváth – informovala členov komisie o stretnutí vedenia mesta s obnoveným OZ Pro 

Galanta. Je rád návratu do komisie obchodu, služieb, CR a RR, ktorej činnosť sa týka aj druhu 

jeho podnikania, zaujíma ho aj téma TC Galandia.  

 

 



 

 

K bodu č. 7 
Záver 
 
Úloha z 12.1.2023: 

1. Zaradiť SWOT analýzu o partnerských mestách do programu najbližšieho zasadnutia 
Komisie OSCRaRR. 

Z: Mgr. Gešková  T: po dokončení SWOT analýzy 
 

Úloha z 10.2.2023: 
2. Nový cintorín v Galante – spôsob pochovávania, mapa, VZN, rozšírenie cintorínu.  

Z: Mgr. Popluhár  T: na najbližšiu komisiu 
 

3. Komisia odporúča vypracovať parkovaciu politiku na území mesta Galanta.  
Z: prednosta MsÚ  T: september 2023 
 

4. Komisia žiada vysvetliť situáciu s vymáhaním daňovej pohľadávky od majiteľov budovy 
TOS.  

Z: prednosta MsÚ  T: september 2023 
 
 
Po prerokovaní všetkých schválených bodov rokovania komisie pán Mgr. László Biró všetkým 
prítomným poďakoval za účasť a rokovanie ukončil.   

 
 

 
 
 
 

             Mgr. László Biró v.r. 
                                             predseda komisie 
 
 
Zapísala: Mgr. A. Sláviková v.r. 


